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 Dagsorden indhold 
1. Mødeformalia/ 

Valg af ordstyrer  
Zahra, Amal, Haseebullah, Mohamed, Najat, Rahat, Saida, Warsan, 
Farida (ordstyrer), Siciid,  
Anita, Marco, Gitte, Lasse, Julie (ref.) 

2. Nyt fra 
formandskabet 

- 2 principper som vi følger op på:  
- Mobiler i skolen 
- Kommunikation mellem skole og hjem 
- Kontaktforældre: Guide til kontaktforældre + procedure for 

næste år. 
- Hvordan er karameldag gået?  

 
 
Principper:  
Hvordan fungerer mobilprincippet? 
Vi genbesøger princippet, og vi er enige om, at det blev vedtaget for at 
styrke fællesskabet og skabe større fokus på undervisningen.  
 
Der bliver spurgt til, om det muligt at skærpe konsekvenserne såfremt 
elever ikke afleverer telefonen? 
Flere oplever, at mange er frustrerede over, at nogle ting gentager sig.  
Lærerne kan indlevere telefoner, hvis en elev gentagende ikke har valgt 
at aflevere sin telefon om morgenen. Alle SKAL aflevere; læreren kan 
dog vælge at benytte telefoner som en del af undervisningen. 
 
Der bliver spurgt til, om man kan tilføje ”telefonure” til princippet, da 
flere elever har disse, og disse også kan forstyrre. 
 
Der bliver spurgt til frittens og klubbens regler ift mobiler. 
På fritidshjemmet må 3. klasserne godt bruge mobiler i Big Room, og 
på klubben må den bruges efter eget valg.  
 
Skolen bakker op om, at vi skal håndhæve princippet. 
 
Forældre skal inviteres til info/dialogmøde omkring mobilbrug/digital 
adfærd.  
 
Obs:  
Flertal for, at vi skal have opdateret princippet ift telefonure.  
 
Kommunikation ml. skole og hjem – udskydes 
 
Kontaktforældre - udskydes 
 
Karameldag:  
Marco gennemgår, hvordan en ”normal” sidste skoledag for 9.klasse 
foregår. Der er flere sjove aktiviteter, og der er klare regler for, hvad 
man må medbringe. 
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Dette år gik godt til at starte med, men desværre gik det galt ovre på 
udskolingsgangen. Der blev kastet med sennep, barberskum, æg, mv i 
8. klasse. Det virker til at eleverne har aftalt det på forhånd. 
Derfor blev resten af dagen aflyst på skolen. 
 
Klasserne gik ud at spise med deres lærere om aftenen.   
Efterfølgende har ledelsen modtaget en rigtig fin mail fra 9.årgang med 
en undskyldning. Der er bedt om muligheden for at få en vandkamp 
efter eksamen. Dette er ledelsen i gang med at overveje.  
 
 
 

3. Nyt fra ledelsen.   Budgetopfølgning 
 Årshjul for kommende år 
 Opgavefordeling – ansatte 

 
Budgetopfølgning – tages op igen til august.  
Om tre uger kan prognoserne vise, hvorvidt budgettet holder. Som det 
ser ud, virker det til vi går i 0, hvilket er målet.  
Der er brugt penge på optimering af omklædningsrummene i hallen 
samt opgradering til ungdomsklubben. 
 
Årshjul 
Det forslås, at vi ”kopierer” årshjulet fra dette skoleår. Både 
antalsmæssigt og tidsmæssigt. Dette er der god stemning for.  
 
Opgavefordeling 
Det vil i start juni blive meldt ud, hvilke lærere der skal have de 
forskellige klasser i det kommende skoleår. 
 
 

4. Nyt fra Elevrådet   Amal og Anass  
 
Kort nyt:  
Tingbjerg Bladet vil gerne skolen/eleverne i spil.  
Der er interesse fra eleverne.  
 

5. Nyt fra udvalgene   Helhedsrenoveringsudvalget 
Status på arbejdsproces (Farida/ledelsen)  
 Madordningsudvalg: hvordan gik mødet med madskolen (Marco, 

Farida og Said)  
 Budget og økonomiudvalget 

 
Helhedsrenovering 
Der er infomøde d. 7. juni, hvor alle er velkomne til at komme.  
 
 
 
Madskolen 
Der er rigtig mange, som er glade for madskolen, og arrangementet var 
vellykket.  
Det bliver igen foreslået, at nogle af opskrifterne skal udgives.  
 
Næste gang må arrangementet gerne holdes senere. 
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Dog kan man også skrive til køkkenet, hvis man har spørgsmål eller ønsker at 
komme forbi. 
 
Obs:  
Vi får pt. en bevilling af kommunen, hvorfor prisen på et måltid kun er på 18 kr. 
Når madskolen køber ind, købes der mad ind i meget store mængder, og vi 
kan desværre, som så mange andre, mærke inflationen.  
Der er derfor stor sandsynlighed for, at priserne vil stige, men ikke meget, nok 
nogle få kroner.  
 
Status fra forvaltningen 
Der var, som nævnt sidste gang, kommet et forslag fra politisk side på 
brugerbetaling i Tingbjerg således, at man skulle betale for fritidstilbud.  
 
Normalt koster det ca. 1600 kr om måneden at have sit barn gående på en 
fritidsklub i kommunen.  
 
Forslaget er heldigvis blevet nedstemt; dermed ingen brugerbetaling.  
 
 
Info om Ukraine situationen:  
Man har fra forvaltningen besluttet, at vi skal kunne tage imod børn fra 
Ukraine. De vil skulle starte i en modtagerklasse; en klasse i grundskolen, en 
klasse i overbygningen. Dette følger der mere info om. 
 

6. Eventuelt/forslag fra 
forældre eller andre 

Fra forældre: 
 

- Ønske om at se afgangsklassernes karakterer, og høre om deres 
fremtidsvalg.  
 

- Konsekvenser og samarbejde forældre/skole 
Det bliver nævnt, at der er episoder, hvor nogle børn er voldelige 
overfor andre børn, og her kan der mangle info om hvordan 
episoderne bliver håndteret; fx opfølgende besked. 
Hvordan kan vi blive bedre til at tale sammen, holde hinanden ajour. 
 
Det bliver italesat, at der er blevet set en stigning af konflikter efter 
corona.  
Hvordan kan vi som skole (forældre og medarbejdere) samarbejde 
endnu bedre om børnenes trivsel?  
 
Det bliver påpeget, at vi må genbesøge vores ordenspolitik samt 
voldspolitik. Der er ligeledes en lovgivning i folkeskoleloven.  
Lad os tale om, hvordan vi styrker kommunikationen.  
 
Åbenhed omkring muligheden for, at forældrene kan deltage i 
undervisningen og på ture.  
 

- Sankt Hans fest:  
Der bliver sendt invitation ud i morgen.  
 

 
 
 
Valg:  
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Zahra 
Haseebullah 
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Rahat 
Saida 
Warsan 
Farida 
Siciid 
 
Suppleanter:  
Mohamed 
Najat 
 

Vi slutter mødet kl.19:30 


